
PROTOKoL Nr lvl2010
obnd IV serji Rady Miejskiej Ostlzesz6w

odbytej w dniu 30 Srudrir 2010 rot<u

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Krysfyna Sikora

w obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedlug zaQczonych list obecnoSci.

Porz4dek posiedzenia
l Otwarcie i stwierdzenie prawornocnoici obrad
2. Prz*dstawienie porzqlku obrad IV sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r s€lsetarza obrad IV sesji Rady Miejskiej
4. Prryjecie protokolu III sesji Rady Miejskiej
5. Infonnacja Przewodniczq!€go Rady Miejskiej o dziahniach podejoowanych

w okresie miqdzy sesjami
6. IDfornacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadati w poprzednim okresie

zvhvrzz z wykovfia uchwd Rady Miejskiej
7. lnterpelacje i zapytania Ednych
8. Zapytania i unioski przewodniczqpych &ielnic i soltys6w
9. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) znian w budzecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w Da 2010 roku (ff 2912010)
b) podwyzszenia kapitalu zakhdowego w Zakhdzie Energetyki Cieplnej sp. z o.o.

z siedzibq w Oshzeszowie i sposobu pokycia podqiszonego kapitdu
(m 29812010)

c) zatwierdzenia Planu hacy Komisji Rewizyjnej na rok 201I (nr 302f2010)
d) zabezpieczenia Srodk6w ftnnsowych na 201 I rok na realizacjg zadania pn

,,Termomodemizacjabudynku Szkoly Podsawowej m I i Glrnaqiumm I onz
budynku S"Ioly Podstawowej nr 2 w Ostrzeszowie" w ramach Wielkopolskiego
Regionalnego hogramu Operacyjnego na lata 2007 - 2013, Dzia|anle 3.2
Jnfrastruktum energetycan przfja.au Srodowisku" (nr 301/2010)

I 0. Spra*y r62ne i informacje
I l. Zakofczenie

Do p-ktu l-qo Otwrrcie i stwierdzerie omwo||locroSci obrrd
Radny Edward Skrzypek - Przewoclnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady IV sesji Rady Miejskiej i slwiedzit, ze s€sja jest prawornocna
do obradowania i podejnrowania uchwal.

Do p-ktu 2-qo Przedstswierie porzrdku obrrd IV se3ii Rrdv Mieiskiei
Raclny Edward Skrzypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej Fzedstawil
porzCek obrad, kt6ry radni otrzTmali. Mariusz Witek - Burmistrz wni6sl
o przyjQcie do porzqdku obrad projektu uchwaly w sprawie zabezpieczr-
nia Srodk6w finarsowych na 201I rck na rcalizacjq zadania pn. ,,Termo-
modernizacja budynku Szkoly Podstawowej m 1 i Girnnazjumm 1 oraz
budynku Szloly Podstawowej m 2 n, Ostrzeszowie" \,v rumach Wielkopol-
skiego Regiorulnego Programu Operacyjnego na lzta 2007 - 2013, Dziata-
anie 3.2 ,Jnfrastruktura eneryetycana przyjatB Srodowisku" (nr 301/2010)
w punkcie 9 podpunkt d).



Rada Miejskajednoglosnie (20 glosow 
"za') 

przyjqh zgloszony wniosek.

Przewodniczqpy Rady Miejskiej zglosil kandydaturQ radnego Ma*a
Czwordona na sekretarza obrad dzisiejszej sesji.
Radna Marek Czwordon wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w 

"za') 
wybrah radnego Marka

Czwordorn sekretarzem obrad IV sesji Rady Miejskiej.

Do o-ktu 4-qo Przviecie orctokol6w z III scsii Rrdv Mieiskiei
Radna Beata Caliiska - sehetarz otrad III sesji Rady Miejskiej
zglosih wniosek o przyjt2cie protokolu z III sesji.
Rada Miejska jrdnoglo3nie (20 glos6w ,,za') przyjgb zgloszony
wniosck.
Wnios€k staDowi zahczik do Fotokolu,

Do p-ktu s-qo hfomrcir Przewodtric?rceso Rrdv Mieiskiei o dzi.Ltritcb
@
Radny Edward Skrzypck - Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil

infornacjq.
Infomacja stanowi zahcanik do prctokofu.

w poptaedtrim okr€sic zwlrszczr z wvkotrrtrir uchtd Rrdv Mieiskici
Madusz Witek - Bumistrz przedstawil powyzsz4 infiormacjg.
Inforrncja stanowi za\pzrik do protokolu.

@
Radny Zbigniew Kajser w imeiniu wlasnym oraz uzykovmik6w Krytej
Pvwafni ,,OCEANIK" 4hsza a*zezerua do utrrymania pop4dku
i czystoSci najej terenie. W szczeg6lrn6ci m stan posadzki w szatniach
i pod natryskami ftg, zaslon prysanicowych oraz brudnych suszarek

do rqh a takze uszkodzef drzwi do szatni mQskiej i wielodniowej
awarii uniemoZliwiaj4cej korzystanie w pehi z obiektu.
Pehra trese interpelacji stanowi zahpznik do proptokolu,
Radny Rlszard Sryrnafski wnosi o informacjE o liczbie os6b z terenu
miasta i gldny, kt6re potrzebuja pomocy, aby przetrwac okes zimy,
a takze o wysokosci Srodk6w przeaaczonych na ten cel.
Radny Marek Czwordon zap)tuje czy rp2liwa.iest reaktywacja
isniejqpego wcze3niej na terenie Ostrzeszowa Polskiego Czerwonego
Kr4t!a- Zw{a \wage na anaczenie tej organizaaji spolecmej, kt6ra
poprzez swoje .ltzhnie unnzliwiab kontakt mi$zy najbardziej potrze-
bujacyni mieszkancami a whdz4. PodkreSlajednoczeinie, 2e s4 w naszym
miedcie osoby gotowe do podjQcia tego typu pracy spolecaej.

Do o-ktu t-qo Zeovtrnir i wrioski orzewodniczacvch dziehic i soltvs6w
Jan Szkopek - Przewodniczqpy Rady Dzielnicy m 2 zapytuje czy bed4
uwzglgdnione w bud2ecie 201 I roku wnioski o:
- modcrnizacjg i przebudowq ul. Norweskiej (wniosek powtarzaoy

kilkakrotnnie).
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- omz dlogi wewnQtraej na Osiedlu Zwnkowym migdzy blokami

ff/ -mv.

Do p-ktu 9-eo Podiecie uchwsl w sprawic:
r) 4c!

b)

I4WLD
J6zefBukiewicz - Skarbnik przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Projekt uchwaly zostal szczeg6lowo om6wiony na spotakniu radnych
w dniu 28 grudnia 201 0 roku.
Rada Miejskajeclnoglo3nie (20 glosow ,,za') podjgla uchwalg.
Uchwah Nr IV/142010 stanowi zalqcznik do protokolu.

!

@
Mariusz Witek - Burmistrz przedslawil Fojekt uchw4, kt6ry tak2e
byl onrowiony na spotkaniu radnych w dniu 28 grudnia 2010 roku.
Rada Miejskajednoglotuie (20 glosow ,7a") podjgb nchwaQ.
Uchwab Nr IV/152010 stanowi zahpaik do protokolu.

zetwierdzeria Phnu Pncv Komirii Rewizvinei ne rok20ll
(nr 302/20101
Radny Henryk Kajser - Przewodnicz{gy Komisji Rewizyjnej
przedstawfi powy2szy projekt uchwaly, kt6ry tak2e om6wil na
spotkaniu radnych w dniu 28 grudnia 2010 roku.
Radny Zbigniew Kajser stwi€rdza, ip radcy pnwni winni sig
rvypowiedzied jak zglosid przegowadzenie kontroli krytej plywalni
do NIK.
Rada Miejskajednoglosnie (20 glos6w ,,2a") podjeb uchwale-
Uchwah Nr IV/162010 stanowi zahpar'k do protokoht.

zabezoieczenie Srodk6w finenrowvch re 20ll rok ne redizrcie
zrdrnir pn. -Tcnromod€miz|cir budvtrku Szkolv Podst wowei
nr 1 i Gimn|zium trr I orrz budvrku Szkolv Podstrwow€i !r 2
w Ogtrzc€zowie' r nmech Wielkoookkieso Resionalneqo
Prosrtmu Operosvipeqo trr ht.2007 - 2013. Dzi.htrie 3.2

-Inlhastruklurr eleruetvcznr orzvirz[a 6rodowisku" (nr 3012010)
Parrel U3cinowicz - Zastgpca Bumistrza przedstawil powyzszy projekt
uchwat, kt6ry takze om6w[ na spotkaniu radnych w dniu 28 grudda
2010 roku.
Radny Kaz imierz Baoik zapluje w jakim zakresie b@zie przeprowa-
dzona tcrmomodemizacja budynk6w szkolnych.
Odpowiedzi udzielil ZastQpca Burmistlza wyja.iniajqc tn in., ze be&ie
remoint dachu w Sz,kole Podstawowej nr 2 i zamodowanie kolektor6w
slonecznych w Szkole Podstawowej t|I I
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,za') podjela uchudt.

Uchwala Nr lV/17l2010 stanowi zahpzik do protokolu.

tfftX,#:?gffIf iejskiej oglosil 30-minutowq prz€rw? w ob''adach
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Do p-ktu 10-go Spflwv r6tne i irformrcie
Mariusz Witek - Burmistrz poinformowal:
- w dniu l2 styczria 2011 roi<u o godz,12@ publiczna debata nad przy-

jqtymi zmianami w Fojekcie studium uwarunkowa.f i kierunk6w zagos-
podarowania Fzestrzennego Miasta i Gminy Ostrzev6w,

- zasadlzimowe utrzrmania &69 otrzymaty firmy, kt6re wygraly przetary.
na chwilg obecn4 wydatkowaliimy og6lem 485 tys. zl w ttm 184 tys. zl
na od6nie2anie dr6g wiejskich i 3l tys, zl na odiniezanie chodnik6w
i 6cie2ek rowerowych

Radny Zbigniew Kajser st\ierdza,2.e prq lnter Marche na ul. Zamkowej
nie jest odgnie2ane.

Burmistlz wyjasnil, ze ul. Zamkowa to droga powiatowa.
Starosta przlrzekl, ze sprawdzi dlaczego ul. Zamkowa nie jest odsnie2aDa.

Radny Ryszad Szymafski vnosi o udro2nie przejSi dla pieszych (chod-
nik6w) po odiniezeniu ulicy poniewaz s4 zasypane Sniegiem.

Przewodniczqpy Rady stwierdza, 2e sq samochody non stop parkowane
na ulicy i jest problem z od6nie2aniem ulicy.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy ni€ moina by zatrudnii b€aobotnych
do odSniezania.

Na obrady wr6cil radny Jan G6ra.

Mariusz Witek - Burmistrz uyjaftil:
- nie rna rnoi:liwoici zatrudnienia beaobotnych do oddnieiani4
- SANEPiD nie ehszal urterek na b6senie,
- firma budujqla b€sen w ranrach gwarancji musi usun4c uslerki,
- w razie potrzeby jest do dyspozycji soltysow i przewodnicz4cych dziehric
- wyjaSnidlaczego nie /;'h PCK
- droga miQdry blokaami r 7 - 9 nahiry h Z*Mu Gospodarki

Mieszkaniowej.
Radny Grzegorz Wigcek po<tke6la:
- radni winni dziahd na rzecz miasta i gminy oraz jego mieszkarcriw,
- a odnosi wmzenie, ip radny Zbigniew lGjser dziah na niekorzy56

i szkodE miasa i gminy a tak nie powirmo byi.
Radny Zbigniew Kajser swieldza, 2e jest takim cdowiekier4 ie ludzie
maj4 do niego zau&nie i zgbszaj4niedoci4gnipcia i 62ne spnwy, kt6re
stala sie zelatwii.
Kiedyf um6wilem siq z Burmistrzem i cz€kalem na telefon, ale siE nie
doczekalern
Grzegorz Rycerski - Dyrektor Miejsko-Cminnego oSrodka Pomocy
Spolecznej 1lyjasnit, 2e wydatkowano 130 tys. zl na opal dla 30 rodzin.
W usfugach opiekuiczych zwigkszyliSmy iloSd godzirl Ponadto mamy
kontakt z soltysarni w sprawach opieki dla mieszkicdw wsi.
Niekt6rzy mieszkaicy odmawiajq przyjgcia pomocy - przez nie wpusz-
czenie pracoranika socjalnego do miesd<ania.
Radny Jan G6ra - apelujq o nie ocenianie radnych. Oceniq nas za 4 lata
wyborcy.
Radny Henryk Mackanid stwiedza, ze organizacje winny zghsza6 swoje
imprezy do Urzqdu, kt6re odbqd4 siE w ci4gu roku.
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Mariusz Witek - Burmistrz odpowindzial ze nie ma nrozliwoici zrnuszenia

zgbszania imprez organizowanych na terenie miasa i gminy.

Mo2emy jedynie apeloviad i prosid.

Atur Dsr€wixki - Radca Prawny Urzpdu Miasta i Cminy wl'ja{n4
2e nie nra rno2liwo6ci prawnych uregulowania organizacji imprez

w ciqgu roku przez poszczeg6lne organizacje i stowarzyszenia dziabjqpe

w mieScie i gninie.
t €ch Janicki - Starcsta Ostrzeszowski wyjain4 2€ nie rna rnoZliwoici
koordynacji imprcz w powiecie.

Zlozyl wszystkim zebranym 2.yczenia spehienie wszystkich marzeli

i zamierzei w 201 I roku.
Przewodniczqpy Rady Miejskiej poinforrnowal:
- kolejna sesja odftdzie sh w dniu 27 stycania 201 I roku,
- sqjuz rozpisaoe posicdzeniach stalych Komisji Rady, kt6re odbedq sie

do 14 styczria 201I rokq
- o5\ ,iadczenia nui{tkowe radni winni zlozyd do 3l grudnia br.

Mariusz Witek - doZyl4rcz€nia noworocarc radnych i wszystkim
zebranyn|.

Do o-klu ll-ro Zako6czenie
Przewodniczqpy Rady Miejskiej knitko podsumowal przebieg ob,rad sesji,
po&igkowal wszystkim za udzial w obradacl; zlozyl Zyczenia noworocane
i zarnkn4l obrady IV sesji Rady Miejskiej.

Rada podejnnwab 4 uchwaly.
Ra<ta iozpoczgb obrady o godzinie lF, a zakoiczyh o godzinie 124.

Sekrctrrz
obrd IV 0eEji Rtdy Micjski€j

'.gPY*?.""
Protokolowala:


